

Συμβουλευτείτε πρώτα τις οδηγίες ασφαλείας.

ΤΡΟΠΟΣ ΧΡΗΣΗΣ

- Βεβαιωθείτε ότι τα μαλλιά έχουν στεγνώσει και χτενίστε τα για να τα ξεμπερδέψετε. Χωρίστε τα μαλλιά σε τούφες για το φορμάρισμα.
- Πατήστε το κουμπί με την ένδειξη «I/O» για να ενεργοποιήσετε τη συσκευή.
- Σύρετε τον διακόπτη για να επιλέξετε την κατάλληλη ρύθμιση θερμότητας για τον τύπο των μαλλιών σας. Η φωτεινή ένδειξη αναβοσβήνει μέχρι να επιτευχθεί η επιλεγμένη θερμοκρασία. Μόλις επιτευχθεί η θερμοκρασία, η φωτεινή ένδειξη παραμένει σταθερά αναμμένη.
- **ΣΗΜΑΝΤΙΚΟ!** Όταν τοποθετείται σε τραπέζι, η μονάδα πρέπει να είναι στη σωστή θέση. Οι δύο κυλίνδρι προέχει να βρίσκονται με κατεύθυνση προς τα επάνω.
- **ΠΡΟΕΙΔΟΠΟΙΗΣΗ!** Προσέξτε ώστε η ζεστή επιφάνεια της συσκευής να μην έρθει σε άμεση επαφή με το δέρμα, ιδιαίτερα τα μάτια, το πρόσωπο και το λαιμό.
- **ΠΡΟΕΙΔΟΠΟΙΗΣΗ!** Μην αγγίζετε τους κυλίνδρους ή τα μεταλλικά εξαρτήματα της συσκευής όταν είναι ζεστά.
- Τοποθετήστε μια τούφα μαλλιών ανάμεσα από τους επάνω κυλίνδρους και την κάτω πλάκα της συσκευής, κοντά στις ρίζες, και κρατήστε τη σταθερά μεταξύ των επάνω κυλίνδρων και της κάτω πλάκας για 5-8 δευτερόλεπτα ανάλογα με τον τύπο των μαλλιών σας. Προσέξτε ώστε οι ζεστές επιφάνειες της συσκευής να μην έρθουν σε επαφή με τα μάτια, το πρόσωπο και τον λαιμό.
- Ελευθερώστε την τούφα μαλλιών και τοποθετήστε ξανά τη συσκευή έτσι ώστε να επικαλυφθεί ο τελευταίος κυματισμός που δημιουργήθηκε για να διασφαλίσετε συνεχόμενες κυματιστές μπούκλες.
- Συνεχίστε αυτήν την κίνηση σε ολόκληρη την τούφα μαλλιών, προς τις άκρες των μαλλιών.
- Επαναλάβετε για κάθε τούφα μαλλιών.
- Αφήστε τα μαλλιά να κρυσώσουν πριν από το φορμάρισμα.
- Μετά τη χρήση, απενεργοποιήστε τη συσκευή πατώντας το κουμπί «I/O» και αποσυνδέστε τη.
- Αφήστε τη συσκευή να κρυσώσει πριν από την αποθήκευση.

Ρυθμίσεις θερμότητας

Εάν τα μαλλιά σας είναι λεπτά, εύθραυστα, με τεκαπάξ ή βαμμένα, χρησιμοποιήστε τη χαμηλή ρύθμιση θερμότητας και ταχύτητας. Για μαλλιά με πιο χοντρή τρίχα, χρησιμοποιήστε την υψηλή ρύθμιση θερμότητας και ταχύτητας. Συνιστάται να κάνετε πάντα μια δοκιμή κατά την πρώτη χρήση για να διασφαλίσετε ότι χρησιμοποιείτε την κατάλληλη θερμοκρασία για τον τύπο των μαλλιών σας. Ξεκινήστε από τη χαμηλότερη ρύθμιση και αυξήστε τη θερμοκρασία μέχρι να πετύχετε το επιθυμητό αποτέλεσμα.

Παρακάτω θα βρείτε τον οδηγό για τις ρυθμίσεις θερμοκρασίας:

I = 160 °C

II = 180 °C

III = 200 °C

Αυτόματη απενεργοποίηση

Η συσκευή διαθέτει δυνατότητα αυτόματης απενεργοποίησης για πρόσθετη ασφάλεια. Αν η συσκευή είναι ενεργοποιημένη για περισσότερα από 60 λεπτά συνεχόμενα, απενεργοποιείται αυτόματα. Αν θέλετε να συνεχίσετε να χρησιμοποιείτε τη συσκευή μετά από αυτό το χρονικό διάστημα, πατήστε απλώς το κουμπί «I/O» για να την ενεργοποιήσετε.

Αντιθερμικό κάλυμμα

Με τη συσκευή αυτή παρέχεται ένα αντιθερμικό κάλυμμα για χρήση κατά τη διάρκεια και μετά το χτένισμα. Κατά τη χρήση, μην τοποθετείτε τη συσκευή σε θερμοαίσθητες επιφάνειες, ακόμα και αν χρησιμοποιείτε το αντιθερμικό κάλυμμα που περιλαμβάνεται. Μετά τη χρήση, απενεργοποιήστε και αποσυνδέστε τη συσκευή. Τυλίξτε αμέσως τη συσκευή με το αντιθερμικό κάλυμμα που περιλαμβάνεται και αφήστε τη να κρυσώσει εντελώς. Να φυλάσσετε τη συσκευή μακριά από τα παιδιά, καθώς παραμένει ζεστή για αρκετή ώρα.

• **ΣΗΜΑΝΤΙΚΟ!** Το εξωτερικό σατέν ύφασμα του αντιθερμικού καλύμματος δεν είναι ανθεκτικό στη θερμότητα και η συσκευή δεν πρέπει να τοποθετείται σε αυτό το ύφασμα όταν είναι ζεστή.

ΦΡΟΝΤΙΔΑ ΚΑΙ ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ

Για να διατηρήσετε τη συσκευή σας σε άριστη κατάσταση, ακολουθήστε τα παρακάτω βήματα:

- Μην τυλίγετε το καλώδιο γύρω από τη συσκευή, αντιθέτως περιστρέψτε το καλώδιο χαλαρά στο πλάι της συσκευής.
- Μην χρησιμοποιείτε τη συσκευή μακριά από την πρίζα, για να μην τεντώνεται το καλώδιο.
- Αποσυνδέστε τη συσκευή μετά τη χρήση.

Consultez au préalable les consignes de sécurité.

INSTRUCTIONS D'UTILISATION

- Assurez-vous d'avoir les cheveux secs et peignez-les pour éliminer tout nœud. Séparez vos cheveux en mèches. Ils sont maintenant prêts à être coiffés.
- Appuyez sur le bouton « I/O » pour allumer l'appareil.
- Faites coulisser l'interrupteur pour sélectionner le réglage de température adapté à votre type de cheveux. Le voyant lumineux clignote jusqu'à ce que la température sélectionnée soit atteinte. Une fois la température atteinte, le voyant brille en continu.
- **IMPORTANT!** Lorsque vous posez l'appareil sur une table, veillez à le positionner correctement. Les deux barillet doivent être orientés vers le haut.
- **AVERTISSEMENT!** Veillez à ce que la surface chaude de l'appareil n'entre pas en contact direct avec la peau, en particulier les yeux, les oreilles, le visage et le cou.
- **AVERTISSEMENT!** Ne touchez pas le barillet chauffant ou les pièces métalliques de l'appareil lorsqu'elles sont chaudes.
- Placez une mèche de cheveux entre les barillet supérieurs et la plaque inférieure de l'appareil, près des racines, et maintenez-la fermement entre les barillet supérieurs et la plaque inférieure pendant 5 à 8 secondes, selon votre type de cheveux. Veillez à ce que les surfaces chaudes de l'appareil n'entrent pas en contact avec les yeux, les oreilles, le visage et le cou.
- Relâchez la mèche de cheveux et repositionnez l'appareil de sorte qu'il chevauche la dernière vague créée afin d'assurer un effet de vague continu dans les cheveux.
- Continuez cette opération en descendant le long de toute la mèche de cheveux, vers les extrémités.
- Répétez l'opération pour chaque mèche de cheveux.
- Laissez refroidir les cheveux avant de les coiffer.
- Après utilisation, appuyez sur le bouton « I/O » pour éteindre l'appareil et débranchez-le.
- Laissez l'appareil refroidir avant de le ranger.

Réglages de température

Si vous avez des cheveux délicats, fins, décolorés ou colorés, utilisez les réglages de température plus bas. Pour des cheveux plus épais, utilisez les réglages de température plus élevés. On conseille de toujours effectuer un test lors de la première utilisation pour s'assurer d'utiliser la température correcte sur le type de cheveu. Commencez par le réglage le plus bas, puis augmentez la température jusqu'à obtention du résultat souhaité.

Voici un guide des réglages de température :

I = 160 °C

II = 180 °C

III = 200 °C

Arrêt automatique

Cet appareil a une fonction d'arrêt automatique pour plus de sécurité. Si l'appareil reste allumé en continu pendant plus de 60 minutes, il s'éteindra automatiquement. Si vous souhaitez continuer à utiliser l'appareil au-delà de ce temps, il vous suffit d'appuyer sur l'interrupteur « I/O » pour remettre l'appareil en marche.

Tapis thermorésistant

Cet appareil est fourni avec un tapis de protection thermorésistant à utiliser pendant et après le coiffage. En cours d'utilisation, ne posez jamais l'appareil sur une surface sensible à la chaleur, même quand vous utilisez le tapis thermorésistant fourni. Après utilisation, éteignez et débranchez l'appareil. Enroulez immédiatement l'appareil dans le tapis thermorésistant fourni et laissez-le refroidir complètement. Laissez-le hors de portée des enfants, car il restera encore très chaud pendant plusieurs minutes.

• **IMPORTANT!** Le matériau extérieur en satin du tapis thermorésistant n'est pas thermorésistant ; ne placez donc jamais l'appareil dessus aussi longtemps qu'il est chaud.

NETTOYAGE ET ENTRETIEN

Pour garder votre appareil dans le meilleur état possible, veuillez respecter les consignes ci-dessous :

- N'enroulez pas le cordon autour de l'appareil, laissez-le plutôt sur le côté de l'appareil, grossièrement enroulé.
- N'utilisez pas l'appareil en tirant sur le cordon d'alimentation.
- Débranchez-le toujours après utilisation.

Read the safety instructions first.

HOW TO USE

- Ensure hair is dry and combed through to remove any tangles. Divide the hair into sections ready for styling.
- Press the button marked 'I/O' to turn the appliance on.
- Slide the switch to select the heat setting suitable for your hair type. The indicator light will flash until the selected temperature has been reached. Once the temperature has been reached, the indicator light will remain solid in colour.
- **IMPORTANT!** When placing on a table, the unit should be in correct position. The two barrels should be facing upward.
- **WARNING!** Take care to avoid the hot surface of the appliance coming into direct contact with the skin, in particular the eyes, ears, face and neck.
- **WARNING!** Do not touch the hot barrel or metal parts of the appliance whilst hot.
- Place a section of hair between the top barrels and bottom plate of the appliance, close to the roots and hold firmly in between the top barrels and bottom plate for 5-8 seconds depending on your hair type. Take care to avoid the hot surfaces of the appliance coming into contact with the eyes, ears, face and neck.
- Release the section of hair and re-position the appliance to overlap the last wave created to ensure a continuous wave effect in the hair.
- Continue this action down the entire section of hair, towards the ends of the hair.
- Repeat for each section of hair.
- Allow the hair to cool before styling.
- After use, press the 'I/O' button to switch off and unplug the appliance.
- Allow the appliance to cool before storing away.

Heat Settings

If you have delicate, fine, bleached or coloured hair, use the lower heat setting. For thicker hair, use the higher heat setting. It is suggested to always complete a test on initial use to ensure the correct temperature is used on the hair type. Start on the lowest setting and increase the temperature until desired result is achieved.

Below is a guide of the temperature settings:

I = 160°C

II = 180°C

III = 200°C

Auto Shut Off

This appliance has an automatic shut off feature for added safety. If the appliance is switched on for more than 60 minutes continuously, it will automatically switch off. If you wish to continue using the appliance after this time, simply press the 'I/O' button to turn the power on.

Heat Wrap

This appliance comes with a heat protective wrap for use during and after styling. During use, do not place the appliance on any heat sensitive surface, even when using the heat wrap provided. After use, switch off and unplug the appliance. Immediately wrap the appliance in the heat wrap provided and allow to fully cool down. Continue to keep it out of the reach of children as it will remain hot for several minutes.

• **IMPORTANT!** The outer satin material of the heat wrap is not heat resistant and the styler should not be placed on this material whilst hot.

CARE & MAINTENANCE

To keep your appliance in the best possible condition, please follow the steps below:

- Do not wrap the lead around the appliance, instead coil the lead loosely by the side of the appliance.
- Do not use the appliance at a stretch from the power point.
- Always unplug after use.